
 
 
 
 
 
 
 
Številka: 011-2/2018 
Datum:   
 
 
Skrajšani zapisnik  
 
 
Predlog skrajšanega zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 25. 
maja 2023, s pričetkom ob 15.30. Seja je potekala v sejni sobi občinske uprave. 
 
Sejo je vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- od 26 članov prisotnih 
             24 članov, opr. Miha Kapelj, Klemen Čehovin. 
 
Ostali prisotni: 
− Mojca R. PLANINC, občinska uprava 
− Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
− Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
− Janez FURLAN, občinska uprava 
− Karmen SLOKAR, občinska uprava 
− Alenka Č. KOBOL, občinska uprava 
− Barbara REGULJ, občinska uprava 
− Jerica STIBILJ, občinska uprava 
− Gordana KRKOČ, občinska uprava 
− Andreja V. SUKANOVIĆ, občinska uprava 
− Tina VELIKONJA, občinska uprava 
− Mateja KOKORAVEC, občinska uprava 
− Egon STOPAR, direktor Zdravstvenega doma Ajdovščina 
− Tina PONEBŠEK, direktorica Pilonova galerija Ajdovščina 
− Irena K. KRAŠNA, ravnateljica OŠ Danila Lokarja Ajdovščina 
− Luka JEJČIČ, direktor KSD Ajdovščina 
− Ana ŠTOKELJ, Primorski val 
− Alenka TRATNIK, Primorske novice 
− Rosana RIJAVEC, STA 
− Karin ZORN, Radio Koper 
− Matjaž JAZBAR, Lokalne Ajdovščina 
 
 
TADEJ BEOČANIN je pozdravil vse prisotne. Podan je bil predlog za uvrstitev nove točke na 
dnevni red, in sicer: Razrešitev direktorja JSS in pooblastilo za opravljanje funkcije direktorja, 



ker je včeraj direktor podal predlog za sporazumno prenehanje delovnega razmerja z 31. 5. 
2023. Ali ima kdo kakšno pripombo na razširjen dnevni red? 
 
ANGEL VIDMAR je opozoril na 27. člen Poslovnika Občinskega sveta. V 8. točki 27. člena je 
določeno, da se na dnevni red ne more uvrstiti točke, za katere se članom sveta ne predloži 
gradiva. Nekateri so dobili gradivo šele na mizi. Opozoril je, da to ne sme priti v navado, danes 
je sicer izredna situacija. 
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, zakaj se tako hiti. Direktor ima verjetno odpovedni rok 3 mesece? 
Zakaj se tega odpovednega roka ne upošteva? Če ni utemeljenega razloga, bo glasoval proti, če 
ne pa za. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da to že posega v vsebino točke. Predlaga, da se takšna vprašanja 
pusti za obravnavo pri dotični točki, v kolikor bo ta uvrščena na dnevni red. Poslovnik ni v 
nobenem delu kršen, saj so gradivo svetniki prejeli in ga je pristojno delovno telo tudi 
obravnavalo. Točka se lahko uvrsti v dnevni red, ker pa bi bila uvrščena naknadno, mora OS 
odločiti, ali se bo obravnavala.  
 
SANDI BAČAR je povedal, da se ne strinja, da se zadeva tako hitro obravnava. Prejšnji teden bi 
moral direktor predstaviti poslovno poročilo, a ga ni bilo, danes pa bi mu delali uslugo in mu 
prekinili delovno razmerje v 5-ih dneh?  
 
NADA PIRJEVEC je povedala, da bi moral direktor poročilo vseeno predstaviti. Zanima jo, kaj je 
z odpovednim rokom? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da vprašanje posega v vsebino točke, trenutno se odloča samo o 
uvrstitvi točke na dnevni red. 
 
ANGEL VIDMAR je ponovil vsebino 8. točke 27. člena Poslovnika. Župan ni pristojen za razlago 
vsebine poslovnika, ampak Statutarno-pravna komisija. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je prebral točno to, kar je sam povedal. Poslovnika ne more 
razlagati niti občinski svetnik, ampak samo Statutarno-pravna komisija oz. OS na zadnji stopnji. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o uvrstitvi dodatne 
15. točke na dnevni red. 
 

H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo 20 svetnikov, PROTI pa 3. 
Predsedujoči je ugotovil, da je sprejet naslednji sklep: 

 
»Dnevni red se razširi tako, da se doda 15. točko Razrešitev direktorja Javnega 

stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina in pooblastilo za opravljanje funkcije direktorja.« 
 

Predsedujoči je predlagal glasovanje o dnevnem redu v celoti. 
 

ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sprejet naslednji 



 
DNEVNI RED: 

 
1. Potrditev zapisnika 5. redne seje ter potrditev poročila o izvajanju sklepov 5. redne seje 
2. Vprašanja in pobude  
3. Letna poročila javnih zavodov, katerih ustanovitelj je Občina Ajdovščina, in soglasja k  

razporeditvi presežkov (pri posameznem zavodu): 
- Zdravstveni dom Ajdovščina 
- Pilonova galerija Ajdovščina 
- Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina 

4. Odlok o subvencioniranju cepljenj – 1. obravnava; 
5. Odloku o subvencioniranju socialno varstvene storitve socialnega servisa – 1. obravnava 
6. Pravilnik o postopku in kriterijih za vpis otrok v vrtec – 1. obravnava; 
7. Pravilnik o štipendiranju ter nagradah za izjemne dosežke in uspehe dijakov in študentov 

– 1. obravnava; 
8. Letno poročilo Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. za leto 2022; 
9. Ceniki komunalnih storitev:  

- oskrbe s pitno vodo, 
- oskrbe s pitno vodo – posebne storitve, 
- odvajanja in čiščenja odpadnih voda, 
- odvajanja in čiščenja odpadnih voda – posebne storitve, 
- zbiranja komunalnih odpadkov; 
- odvoza odpadnih sveč; 

10. Redna delovna uspešnost direktorjev javnih zavodov – Osnovna šola Danila Lokarja 
Ajdovščina, Pilonova galerija Ajdovščina; 

11. Sklep o izplačilu delnega povračila stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 
2022; 

12. Sklep o ukinitvi videonadzorov na javnih površinah; 
13. Sklep o odvzemu statusa javno dobro; 
14. Informacije; 
15. Razrešitev direktorja Javnega stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina in pooblastilo za 

opravljanje funkcije direktorja. 
 
 

K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 5. redne seje ter potrditev poročila o izvajanju sklepov 5. redne seje 
 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisniku in poročilu.  
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku  5. seje. 
 

 H glasovanju se je prijavilo  24 svetnikov.  ZA je glasovalo  24 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je zapisnik 5. seje    sprejet. 
 

Predsedujoči je predlagal  glasovanje o poročilu o izvajanju sklepov 5. redne seje. 
 
 ZA je glasovalo  23 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo   sprejeto. 



 
 
K 2. točki dnevnega reda 
Vprašanja in pobude 
 
VILKO BRUS je povedal, da daje pobudo, da se zaščiti občane s prepovedjo vožnje s kolesi ali z 
motornimi vozili po vseh javnih cestah v občini, kjer je neprekinjena črta. Novela Zakona o 
pravilih cestnega prometa namreč določa, da ima kolesar pravico uporabiti del ceste 1 m od 
roba cestišča, motorno vozilo pa ga sme prehiteti v kolikor je najmanj 1,5 m stran od njega. 
Kolesarju je torej namenjeno 2,5 m cestišča. Ker cestišče v povprečju meri le 3,40 m in 
prečkanje neprekinjene črte v nobenem primeru ni dovoljeno, motorno vozilo kolesarja ne sme 
prehiteti. Voznik motornega vozila mora voziti vsaj s polovično hitrostjo od predpisane za ta 
odsek ceste. Prehiteti kolesarja ne sme, ker bi šel čez neprekinjeno črto, za njim pa tudi ne sme 
voziti, ker bi vozil prepočasi. OA mora zaščititi občane pred nesmiselnimi državnimi predpisi. Ob 
izdaji lokacijske informacije in gradbenega dovoljenja, bi se moralo predvideti tudi dostopne 
poti do zgradb. V Batujah je bil na začetku vasi postavljen otok za umirjanje prometa. Po 
izgradnji novih stavb je sedaj ta otok že globoko v centru vasi in ne opravlja več svoje funkcije, 
zato bi ga bilo potrebno premakniti. Ali terminski plan za izgradnjo ČN in vodovodov po KS še 
drži ali ne drži in zakaj ne drži? Prosi za pisni odgovor. Voščil je lep dan mladosti vsem, ki ga še 
praznujejo. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je prva pobuda vzeta na znanje in jo bodo preučili. V zvezi z 
gradbenimi dovoljenji in soglasji, ki jih občina daje, je povedal, da se takšne zadeve že umeščajo 
v gradbena dovoljenja. V tem primeru je bilo ocenjeno, da se otok ne prestavlja, zato tega 
investitor imel v pogojih. Običajna praksa je, da se od investitorja zahteva tudi ureditev 
dostopnih poti in širše okolice. Glede operativnega programa bodo dali pisni odgovor, se pa z 
njim deloma zamuja. Predložen bo po potrditvi proračuna in NRP-jev za obdobje do leta 2026, 
v novelaciji OS. Do zamud prihaja predvsem zaradi podražitev glede na predvidene vrednosti 
ob sprejetju operativnega programa. Po grobi oceni so vse investicije po vase dvakrat dražje od 
planiranega. 
 
JORDAN POLANC je povedal, da želi člane OS seznaniti s problematiko dostopa do predvidene 
nove soseske na parcelah 72, 73/1 in 74/1 k.o. Ajdovščina, kjer je predvidena gradnja sedmih 
enodružinskih hiš. Stanovalci so na OA naslovili dopis v katerem so izpostavili naslednje 
probleme: obstoječa cesta ni primerna za promet težkih tovornih vozil, obstoječa cesta je 
preozka že za obstoječo kapaciteto prometa, priključevanje Cebejeve ulice na cesto IV. 
Prekomorske brigade je že sedaj neustrezno in nevarno ter po tej ulici poteka intenziven promet 
pešcev, pločnika pa ni. Dne 18. 5. 2023 so bili stanovalci povabljeni na sestanek z županom in 
investitorjem. Gradnja je bila predstavljena kot dokončno dejstvo, čeprav še ni bilo pridobljeno 
niti gradbeno dovoljenje, niti niso še izdana še izdana mnenja k projektu s strani občine.  Župan 
in investitor sta obljubila, da se bodo poškodbe na vozišču sanirale in si bodo prizadevali za 
ustreznejšo prometno ureditev. Za ureditev novega dostopa preko mostu čez potok, bi bilo 
potrebno dokupiti zemljišča v zasebni lasti. Dostop bi tako bil daljši in kompleksnejši, zato je 
upravičeno pričakovati, da bi se vseeno uporabljala obstoječa pot. Opozorjeni so bili, da naj bi 
bila v planih predvidena soseska celo 22 vrstnih hiš. Umestitvi soseske stanovalci ne 
nasprotujejo, želijo le, da se izvede korektno do vseh, ki tam živijo, kar bi bilo zagotovljeno le 
tako, da je gradbeno dovoljenje vezano na ustrezno prometno ureditev. Na OS se stanovalci 
obračajo v upanju, da jim v zadevi lahko pomaga.  
 



DEJAN ŠKVARČ je povedal, da se strinja z dopisom, saj so tudi njega stanovalci kontaktirali. 
Stanovalci tudi po sestanku z županom niso zadovoljni. Cesta je javno dobro, kaj se lahko 
naredi? Razočarani so bili, ker so bili kar postavljeni pred dejstvo - prišli so kamioni s težko 
mehanizacijo. Zanima ga, kaj je z izdanimi občinskimi dovoljenji za gradnjo, ki jih mora investitor 
še pridobiti? Hvala Joštu Černigoju in drugim na oddelku, ki so mu pomagali ob iskanju 
informacij. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so s stanovalci vzpostavili dialog, da se poizkuša odgovoriti na 
pomisleke, ki jih imajo. Po drugi strani pa je to javna pot, po kateri je dostop omogočen 
vsakemu. Izdaja gradbenih dovoljenj je upravna zadeva, v kateri ne OS in ne župan ne morejo 
sodelovati. Favoriziran ni nihče, stanovalci in investitor so enakovredno obravnavani. Mnenja 
obojih se upoštevajo in išče se čim bolj ustrezna rešitev. Mnenja občine še niso bila podana. 
 
VALENTIN KRTELJ je podal pobudo, da OA posreduje za ureditev gradbišča ob Pilonovi galeriji v 
središču mesta. Gradbišča v obrtnih conah so bistveno bolj urejena. Potekale so čudovite 
prireditve v mestnem jedru, vendar varnostnikov v ozadju ni. Zato tam obiskovalci uriniranjo in 
bruhano, kljub temu, da so urejene sanitarije. Če bi varnostniki izvajali obhode, se to ne bi 
dogajalo. Glede Cebejeve ulice predlaga, da se čimprej uredi razmere na koščku makadamske 
ceste, saj bodo tako precej lažje dostopali iz Lavričeve ulice proti gradbišču. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je bil izvajalec pozvan, da uredi gradbišče, kar je tudi storil, 
vendar očitno ne dovolj. Razume problematiko prireditev, bodo poiskali rešitev, da bi se to 
dogajalo v čim manjši meri. Dostop iz Lavričeve ni možen, ker ni dovolj prostora v ovinku, da bi 
lahko večja vozila zavijala v desno. Noben drugi dostop v tem trenutku ni možen, vendar 
razmišljajo tudi o tem.  
 
ADAM RASPOR se je navezal na vprašanje Janeza Tratnika, na katerega je bil podan obširen 
odgovor glede zaračunavanja javne službe. Z odgovorom se strinja, torej da se pavšal 
obračunava. Če se odločajo pri novogradnjah za ločen sistem, da uporabljajo tudi druge vire 
vode, bi jih morali k temu še stimulirati, saj zmanjšujejo porabo in onesnaževanje pitne vode. 
Strinja se, da se odplake plačuje. Prosi za informacijo glede gradnje vodovoda Podkraj. Zanima 
jih kaj se dogaja, saj se na več mestih, kjer naj bi bilo že zaključeno, ponovno koplje. Zanima ga 
tudi časovnica skozi Podkraj, koliko bo rimska cesta ovirala nadaljevanje del? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da glede urejenih sistemov varčevanja z vodo, niso še razmišljali v 
smislu, da bi to spodbujali. Zahvalil se je za pobudo. Glede gradnje vodovoda in kanalizacije v 
Podkraju, ne ve zakaj naj bi se ponovno odpiralo. Vodja oddelka za investicije je odsotna, zato 
bo podan pisni odgovor. Vodovod bo končan v rokih, kar pomeni do konca oktobra letos, saj se 
lahko spelje tako, da zaobide ostaline. Kanalizacijo je potrebno preprojektirati in uskladiti z 
ZVKD, zato bo ostalo gradbišče še bistveno dlje od prvotnega plana. Časovnice se ne da 
napovedati. 
 
NADA PIRJEVEC je vprašala glede poročila JSS, ker nazadnje direktorja ni bilo. Ali bo direktor 
prišel in predstavil poročilo? Kaj je z njeno pobudo glede javnosti sej svetov KS in objavljanjem 
zapisnikov? Po njenih opažanjih se ni nič spremenilo. KS Lokavec ima to zelo zgledno urejeno. 
Daje tudi pobudo glede ureditve poligona na železniški postaji. Ponovno se bo lahko vozniški 
izpit opravljalo v Ajdovščini. Zagotovljena je učilnica in začasno tudi neprometna površina, 
katero je zasebnik dal na razpolago za eno leto. V tem času bi lahko dokončno uredili to 
neprometno površino. Vprašanje ima glede ure zaključka popoldanskega varstva v šolah. V 
Ajdovščini je to do 16.30, v Dobravljah in ponekod drugje pa samo do 15.50. Starši delajo dlje 



in nimajo vsi zagotovljenega nadomestnega varstva. Bi lahko to bilo enotno določeno za celotno 
občino? Kaj se lahko naredi? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da, kolikor je sam seznanjen, so predsedniki odborov to točko 
umaknili iz dnevnega reda. Umaknjena je bila na njegov predlog, ker sklep o porabi presežka še 
ni bil usklajen. Ker gradivo ni bilo pripravljeno, se mu ni zdelo prav, da bi o tem odločali. Poročilo 
in predlog sklepa se bo obravnaval na eni od prihodnjih sej odbora za finance in družbene 
zadeve. Glede javne objave sej KS, so KS o tej možnosti obvestili in vzpostavili tehnične pogoje. 
Ali bodo to koristili, ostaja v pristojnosti KS. V pobudi izpostavljeno problematiko so jim prav 
tako posredovali. Bodo preverili, kakšen je sedaj rezultat. Stalni prostor za velike neprometne 
površine za opravljanje vozniškega izpita, se bo izvedel. Čaka se še na odgovor Slovenskih 
železnic, da bi dali površino v dolgoročni najem. V letu do dveh bi moralo biti tudi to zaključeno. 
Šole delajo v okviru kapacitet, ki jih imajo. Poizkušajo se prilagajati staršem. V konkretnem 
primeru se lahko preveri, če se lahko še kaj naredi. Povprašati je potrebno šole, nato bo podan 
pisni odgovor. 
 
RAJKO LIKAR je vprašal, če je bila občina obveščena o zapori ceste Lokavec - Predmeja. Potekajo 
namreč zapore po 15 minut, ker snemajo reklamo. Ljudje so negodovali, saj je moteče in se 
nabere dolga kolona. KS ni bila o tem nič obveščena.   
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da občina o tem ni bila obveščena, saj bi v nasprotnem primeru 
predali informacijo naprej KS. To pa ne pomeni, da ni bilo obveščanje s strani direkcije za 
infrastrukturo ustrezno, torej po njihovih kanalih o zaporah ceste.  
 
RAJKO LIKAR je povedal, da ni bilo postavljene nobene table ali omejitev. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da na Colu naj bi bila tabla. 
 
IGOR ČESNIK je povedal, da so na Odboru za okolje razpravljali o Naturi 2000 in sprejeli sklep in 
pobudo. Odbor daje pobudo OS, da na eni od naslednjih sej sprejme stališče glede obsega 
varovanja območja Natura 2000 s poudarkom na širjenju in umeščanju območij občutljivega 
trajnega travinja, OOTT, na geografskem območju OA. Predlagajo, da se pripravi gradivo in da 
se o tem razpravlja.  
 
TADEJ BEOČANIN se je zahvalil za pobudo, jo bodo obravnavali. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da imajo podoben problem, kot sta ga izpostavila g. Polanc in g. 
Škvarč, tudi v Lokavcu. Vasi se širijo in nastajajo problemi. Na delu proti Cesti sta se razvili dve 
industriji – sušilnica za les in kovinsko predelovalna industrija, ob tem pa se je pozabilo, da je 
proizvode potrebno spraviti do glavne ceste. Obupno je na priključku lokalne ceste z državno 
cesto v vasi Cesta, še dva osebna avtomobila se tam ne moreta srečati. Potrebna je razširitev 
tega križišča. Po teh javnih cestah ne more voziti nekdo s tovornjakom, ki ima 10 ton osne 
obremenitve, saj je ima lahko zgolj 5 ton. Postavi naj se prometni znak in ustrezno ukrepa ob 
kršitvi. Ali se bo dopustilo, da se lokalne ceste uniči ali se bo ukrepalo? Kar so zadnjič sprejemali 
na OS, je v nasprotju z Zakonom o preprečevanju korupcije. Te sklepe bo potrebno preklicati. 
Kako se bo sedaj delovalo ob imenovanjih, da ne bodo v navzkrižju z zakonom? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se je to nameravalo obdelati pri točki informacije. Glede 
kamionskega prometa se strinja, ceste niso narejene za vse te obremenitve. Občinska uprava 



lahko določi omejitve. Bodo preverili, če je kakšna enostavnejša rešitev, kar se zadeva 
omenjenega križišča. Zahvalil se je za pobudo.  
 
JANEZ TRATNIK je pohvalil Komunalo, delavce in njihove nadrejene, ki so sistematično pokosili 
na Colu.  
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je trg naša dnevna soba, za katero je bilo porabljenega kar nekaj 
denarja. V nedeljo je hodil po trgu in je opazil, da je kamen vedno bolj umazan. Na njem je 
vedno več madežev. Verjetno ravno vsaka prireditev tja ne spada. Trg bi morali vzdrževati, ker 
če ne bo denar za ureditev, vržen proč. Naj občina kot lastnik poskrbi, da bo zadeva ostala 
takšna, kot je bila predana v uporabo. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se danes trg čisti in pere, kot je bilo predvideno po tovrstnih 
prireditvah. Videlo se bo, kakšen je učinek tega pranja in če se bo takšne prireditve še naprej 
dovoljevalo.  
 
DEJAN ŠKVARČ se je zahvalil za prelep praznik občine 5. maja. Ponovno je čestital vsem 
prejemnikom občinskih nagrad. Zanima ga glede gostinske ponudba v mestnem jedru. Maksel 
se je zaprl, drugih gostilen s tradicionalno lokalno hrano ni. Ali občina razmišlja o kakšnem 
gostišču z lokalnimi dobrotami? Se kdo zanima za to? Ajdovska tržnica – ali imajo kakšne odzive 
o obisku in o ponudnikih? Je ponudnikov dovolj ali jih je premalo kot je slišati? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se je ponudba na tržnici izboljšala po prenovi notranjega dela, 
za kar je bilo vložene precej energije in denarja. Zaradi omejene ponudbe tržnica obratuje samo 
v določenih terminih, v ostalih terminih obratuje kot je v preteklosti, v majhnem obsegu 
ponudnikov. Pozna se izpad prodajalne s sadjem in zelenjavo, kar bo verjetno v kratkem času 
nadomeščeno. Z lokalnimi ponudniki so precej v stiku, vendar njihova kapaciteta, da bi bili 
pogosto in v daljšem časovnem obdobju prisotni, omejena. Glede na možnosti, ki jih ponudniki 
imajo, meni, da so uspeli doseči optimalen kompromis med tem kar so pripravljeni v tržnico 
vložiti in tem, kar bi si prebivalci želeli. Za obogatitev gostinske ponudbe konstantno poskušajo 
pridobiti investitorja, vendar zaenkrat niso uspešni. Upa, da se bo to spremenilo. 
 
HARIJ BAT je povedal, da podpira g. Vidmarja. Tovornjak je moral peljati vzvratno na glavno 
cesto. Iz smeri Lokavca je tudi težko priti in je bilo že kar nekaj težkih nesreč, tako da tam bi bilo 
res potrebno najti rešitev. Še glede novega trga – Ajdovščina še nikoli ni bila tako lep. Otroci 
lahko skačejo brz skrbi, da bi jih kdo povozil. Vsak bi moral sam poskrbeti in za sabo počistiti. 
Glede prireditev pa je najbolje, da se ne dovoli nič, samo pogrebni zavod in je problem rešen. 
 
TADEJ BEOČANIN se je zahvalil za mnenje. 
 
KRISTJAN BRATOŽ je povedal, da kot ponudnik, ki že eno leto dela na tržnici, ugotavlja, da 
kupcev ni. Ponudniki so sami izrazili željo, da obratuje tudi ob torki popoldan, vendar ker ni 
dovolj zaslužka, je tudi sam ta termin opustil. Kupcev ni. 

 
 
 
 
 
 



K 3. točki dnevnega reda 
Letna poročila javnih zavodov, katerih ustanovitelj je Občina Ajdovščina, in soglasja k razporeditvi 
presežkov (pri posameznem zavodu) 
 
 

- Zdravstveni dom Ajdovščina 
 
EGON STOPAR je podal uvodno obrazložitev. 
 
VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji odbor za finance in odbor za družbene zadeve 
obravnavala letno poročilo in soglasje k razporeditvi presežka. K sklepu – soglasju k razporeditvi 
presežka sta podala pozitivno mnenje, zato predlagata, da ga občinski svet sprejme. 
 
BOGDAN SLOKAR je predlagal, da bi uvedli v ZD klicni center, ki bi sprejemal klice in rešil takoj 
nujne primere.  
 
EGON STOPAR je povedal, da se močno zavedajo te problematike. V večini ambulant uspejo 
poklicati nazaj, problemi nastanejo v določenih terminih, ko pride tudi do 120 obravnav na dan. 
Poizkušajo najti rešitve, mlade usmerjajo k uporabi spletne aplikacije. Država je dala možnost 
zaposlitve zdravstvenih administratorjev, problem imajo pri tem s premalo prostora.  
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da bi zavod moral poslovati s pozitivno ničlo, ne pa da stremi k čim 
večjemu dobičku. Če bi 300.000 EUR nerazporejenega dobička že prej vložili v kader, bi bila 
situacija morda danes boljša.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da to se je v zadnjem letu tudi izkazalo, saj je bil dobiček dobrih 
10.000 EUR, tisto je bila zgolj izjema (kovid).  
 
JANEZ TRATNIK je pohvalil direktorja za trud in uspešno delo. Zanima ga njegov pogled na 
medijsko promocijo ZD, da v Ajdovščini problemov ni. Ali so ga drugi direktorji povprašali za 
kakšen nasvet? 
 
EGON STOPAR je povedal, da se trudijo. Vesel bi bil, če bi gospod Bogdan Slokar rekel kaj 
drugega kot to, da ljudje težko dobijo zdravnika na telefon. Veliko delajo na kadru. Danes je 
imel razgovore s tremi zdravniki iz Srbije. Upa, da se bosta za specializacijo iz družinske medicine 
odločili tudi dve domači zdravnici. Pozitivna slika in vzdušje pri tem zelo pomagajo. Stanje v 
primarnem zdravstvu je zelo krhko. Veliko sta k tem prispevala gospod župan in gospod 
Boscarol, da živimo v pozitivnem okolju. Odločil se je sodelovati v Strateškem svetu - problemov 
je milijon in bo potrebno sprejeti nekaj težkih odločitev.  
 
VILKO BRUS je izrazil pohvalo ZD za izjemno administracijsko in strokovno delo. Osebno ima 
izredno dobro izkušnjo z aplikacijo »Do zdravnika«, je zelo enostavna in jo lahko uporabljajo 
tudi starejši. Telefoni so problem povsod po svetu. Kdo ima prednost - tisti pred njim ali tisti na 
telefonu? Dobiček ni ustrezen izraz, to je presežek dohodka. Tudi javni zavodi lahko imajo 
presežek dohodka, ki ga pa morajo usmeriti v osnovno dejavnost. 
 
UROŠ ŠTOR je povedal, da so pohvale na mestu. OA prednjači na več področjih. Od kar je gospod 
Egon Stopar prevzel vodenje deluje vse dobro. Čestital mu je tudi za nov mandat. 
 



NADA PIRJEVEC je povedala, da se pridružuje mnenju glede presežka. Nekaj sredstev mora 
ostati, če se mora konec leta nekaj nujno nabaviti. Glede telefonskih klicev meni, da so problem 
zgolj določene ambulante. Aplikacija je res enostavna. Če se v ambulanti ne oglasijo, pokličejo 
nazaj. Na urgenci se vedno javijo. 
 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 

»1. Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2022 se razporedi za namene po predlogu Sveta 
zavoda Zdravstvenega doma Ajdovščina, ki je priloga tega sklepa. 
2. Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2021 se razporedi za namene po predlogu Sveta 
zavoda Zdravstvenega doma Ajdovščina, ki je priloga tega sklepa. Sredstva za investicijo v 
nov Zdravstveni center, v višini 246.997,21 eur, se vplačajo v proračun Občine Ajdovščina.« 
 
  H glasovanju se je prijavilo  24 svetnikov.  ZA je glasovalo  24  svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je sklep  sprejet. 
 
 

- Pilonova galerija Ajdovščina 
 
TINA PONEBŠEK je podala uvodno obrazložitev. 
 
VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji odbor za finance in odbor za družbene zadeve 
obravnavala letno poročilo in soglasje k razporeditvi presežka. K sklepu – soglasju k razporeditvi 
presežka sta podala pozitivno mnenje, zato predlagata, da ga občinski svet sprejme. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
»Pilonovi galeriji Ajdovščina se poda soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz 
leta 2022, kot je predlagano in specificirano v prilogi tega sklepa.« 
 
 ZA je glasovalo 24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 

- Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina 
 
IRENA K. KRAŠNA je podala uvodno obrazložitev. 
 
VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji odbor za finance in odbor za družbene zadeve 
obravnavala letno poročilo in soglasje k razporeditvi presežka. V razpravi je bilo izpostavljeno 
stanje objektov tako podružnične kot matične šole, zato odbora predlagata, da se v okviru 
proračuna zagotovi sredstva za sanacijo napak na teh objektih. V razpravi so ugotavljali, da se 
dejansko ne ve kaj je z izvajalci in garancijami, škoda pa na objektih nastaja. K sklepu – soglasju 
k razporeditvi presežka sta podala pozitivno mnenje, zato predlagata, da ga občinski svet 
sprejme. 
 
NADA PIRJEVEC je povedala, da je že na seji odbora postavila vprašanje, če so bile vse napake 
in reklamacije, ki so bile podane že ob odprtju šole, rešene, a niso bile. Meni, da bi se moralo 



napake, zaradi katerih nastaja nadaljnja škoda, čimprej sanirati. Ali je občina uspela unovčiti 
garancije? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je v nekaterih primerih problem ta, da se vzroka zakaj zamaka 
ne da ugotoviti. Tam je torej problem kompleksnejši. 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je povedal, da pri vseh poročilih OŠ pogreša podatke iz naslova NPZ. To je 
temelj uspešnosti šole, ko se znanje učencev določene šole primerja s povprečjem v državi. 
Osnovno znanje je namreč temelj.  
 
IRENA K. KRAŠNA je povedala, da se ne sme primerjati šol zgolj po številčnih podatkih. Nova 
zakonodaja bo to še zaostrila. V številka ni zajeto koliko je priseljencev, ki slovenščine sploh ne 
poznajo, koliko odličnjakov je tisti dan manjkalo, ali kakšne naloge so bile, saj se lahko s testom 
išče česa vse otroci še ne znajo. Številke pri tem niso tako pomembne, bistvena je vsebina in 
razlaga.  
 
UROŠ ŠTOR je povedal, da se delno strinja z gospo Ireno K. Krašna, delno pa z gospodom Mitjo 
Tripkovićem. V OŠ Dobravlje so izpostavili isto zadevo. Primerjava šole s povprečjem v Sloveniji 
je dovoljena. Meni, da je to važen podatek. Vse šole imajo podobne težave. Vendar kjer je 
odstopanje večje, je potrebno biti pozoren na ta velika odstopanja. 
 
IRENA K. KRAŠNA je povedala, da je to navedeno v letnem poročilu pri rezultatih in dosežkih. 
 
VALENTIN KRTELJ je vprašal, kako je z bralno kulturo? Ali se je pri tem kaj napredovalo?  
 
IRENA K. KRAŠNA je odgovorila, da se na splošno v Sloveniji opaža upad bralne pismenosti, kovid 
je to še poslabšal. Učenci v komunikaciji porabljajo zelo okrnjen jezik in težko izpišejo cele 
povedi. Tudi sami to opažajo in delajo na tem - bralni krožki, dodatne ure pri katerih upokojeni 
učitelji pomagajo otrokom, da ohranjajo bralno pismenost. 
 
VILKO BRUS je povedal, da meni, da učni uspehi šol niso predmet obravnave OS, vendar drugih 
inštitucij. OS pa mora zagotavljati varnost na šoli, glede na dogajanja v zadnjem obdobju po celi 
Evropi. 
 
IRENA K. KRAŠNA je povedala, da je zaenkrat pri njih okolje varno. To zagotavljajo s pozitivnim 
odnosom do vseh otrok, kar je opazila tudi delegacija iz Belgije. Izpostavili so opažanja o zelo 
sproščenem odnosu med otroki in učitelji. Prav to zaupanje, da poznajo otroka in zaznajo 
njegovo stisko, je najpomembnejši vidik varnosti. Že nekaj let imajo na vhodu informatorja, vsi 
delavci so tudi pozorni na to, kaj se na šoli dogaja. Prioritetni cilj je gradnja pozitivnih odnosov. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
»Presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2022 in iz preteklih let se razporedi za namene po 
predlogu Sveta zavoda Osnovne šole Danila Lokarja Ajdovščina, ki je priloga tega sklepa.« 
 



 ZA je glasovalo  24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
Odlok o subvencioniranju cepljenj 
 
JERICA STIBILJ je podala uvodno obrazložitev. 
 
VILKO BRUS je povedal, da je Odbor za družbene zadeve podal pozitivno mnenje k odloku, zato 
predlaga, da ga občinski svet sprejme. 
 
ADAM RASPOR je vprašal, če ni cepljenje za HPV že vključeno v program cepljenj, ki ga financira 
država? 
 
JERICA STIBILJ je povedala, da so v programu cepljenj vključeni samo dečki v 6. razredu, starejši 
otroci pa niso. Z določitvijo zgornje starostne meje 26 let, so želeli doseči, da bi bili zajeti v 
cepljenje še študentje. 
 
NADA PIREJVEC je povedala, da ima zadržek. V Zakonu o lokalni samoupravi, kjer so navedene 
izvirne naloge občine ne najde podlage, da bi bila to ena od nalog občine. 
 
JERICA STIBILJ je odgovorila, da to spada v preventivne programe zdravstva. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  24 svetnikov.  ZA je glasovalo  23 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je odlok v 1. obravnavi      sprejet. 
 

Predsedujoči je predlagal glasovanje o sklepu, da se izvede 2. obravnava odloka v 
enakem besedilu, kot je bil sprejet v 1. obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo 23 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep      sprejet. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  odloku v 2. 
obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o subvencioniranju 
cepljenj v 2. obravnavi   sprejet.   

 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Odloku o subvencioniranju socialno varstvene storitve socialnega servisa 
 
JERICA STIBILJ je podala uvodno obrazložitev. 
 
VILKO BRUS je povedal, da je Odbor za družbene odlok obravnaval. Druga alineja 11. člena 
predlaganega Odloka se pravilno glasi: »višina letnih dohodkov za upravičenost do subvencije 
ne sme presegati 10.800 € za upravičenost do subvencije 15 € mesečno in 9.000 € za 



upravičenost do subvencije 30 € mesečno«. Odbor je sprejel pozitivno mnenje k tako 
popravljenemu Odloku o subvencioniranju socialno varstvene storitve socialnega servisa, zato 
predlaga, da ga Občinski svet v prvi obravnavi sprejme. 

TADEJ BEOČANIN je povedal, da je to bilo v gradivu, ki je bilo pripravljeno za Občinski svet, že 
popravljeno. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v 1. 
obravnavi. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  24 svetnikov.  ZA je glasovalo  24 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je odlok v 1. obravnavi      sprejet. 
 

Predsedujoči je predlagal glasovanje o sklepu, da se izvede 2. obravnava odloka v 
enakem besedilu, kot je bil sprejet v 1. obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo 24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep      sprejet. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  odloku v 2. 
obravnavi. 
 

 ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o subvencioniranju 
socialno varstvene storitve socialnega servisa v 2. obravnavi   sprejet.   
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
Pravilnik o postopku in kriterijih za vpis otrok v vrtec 
 
GORDANA KRKOČ je podala uvodno obrazložitev. 
 
VILKO BRUS je povedal, da je Odbor za družbene zadeve podal pozitivno mnenje k pravilniku, 
zato predlaga, da ga občinski svet sprejme. 
 
NADA PIRJEVEC je povedala, da so predlagane spremembe dobre, vendar so po njenem mnenju 
mlade družine s prvim otrokom v slabšem položaju. Dobijo najmanj točk, vendar jih najbolj 
potrebujejo.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je res družina z dvema otrokoma več točkovana. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o pravilniku v 1. 
obravnavi. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  24 svetnikov.  ZA je glasovalo  25 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je pravilnik v 1. obravnavi    sprejet. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se odlok usklajuje tudi z Občino Vipava, zato bo 2. obravnava 
izvedena na naslednji seji. 
 
 
 



K 7. točki dnevnega reda 
Pravilnik o štipendiranju ter nagradah za izjemne dosežke in uspehe dijakov in študentov 
 
ANDREJA V. SUKANOVIĆ je podala uvodno obrazložitev. 
 
VILKO BRUS je povedal, da je Odbor za družbene zadeve pravilnik obravnaval in ob pomislekih  
nekaterih članov sprejel pozitivno mnenje k pravilniku, zato predlaga, da ga občinski svet 
sprejme. 
 
ADAM RASPOR je prosil za obrazložitev, zakaj se sedaj spreminja in bo o tem odločal župan sam.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se pri določanju sledi usmeritvam Zavoda za zaposlovanje in 
Ljudske univerze Ajdovščina, kot dveh strokovnih entitet, ki pripravljata predlog deficitarnih 
poklicev. V to vsebino se ne posega v nobenem primeru, zato se zaradi boljše učinkovitosti 
delovanja uprave predlaga, da takšen sklep sprejme župan. Tako ne bi bilo potrebno čakati na 
seje odborov. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je to samo enkrat na leto. Kakšna operativnost torej? Odbora sta 
to obravnavala vestno in strokovno. Občina podeljuje te štipendije, ampak OS pri tem ne bo več  
vključen. Prosi, da se mu pošlje mnenje Mladinskega sveta k pravilniku. Predlagana je tudi 
določitev fiksne višine štipendije, vendar če se je minimalna plača zvišala, se je zvišala z 
razlogom. Ne more se strinjati s tem, da se odvzema pristojnosti OS. Županu so dali pooblastilo, 
da lahko brez OS razpolaga s pol milijona EUR. Ima občutek, da se OS vedno bolj izloča.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je sodelovanje Mladinskega sveta Ajdovščina skladno z 
Zakonom o mladinskih svetih in se jih v procese, ki se navezujejo na mlade, vedno vključi za 
pridobitev mnenja. Enako je tudi na drugih področjih z drugimi reprezentativnimi 
organizacijami. Spremembe je že prej argumentiral. V pojasnilo – prej je to obravnaval odbor in 
ne OS. 
 
SANDI BAČAR je povedal, da je že na odboru imel pomisleke in zato ni glasoval. Danes bo 
glasoval proti, saj se gre pri vseh točkah za korak nazaj. V zvezi določitve deficitarnih poklicev, 
bi po njegovem mnenju bilo bolj smiselno, da bi sodelovala podjetja, ki so uporabniki delovne 
sile, in ne Mladinski svet. Za to je potrebna diskusija, in prav je, da o tem diskutira 15 
posameznikov v odborih, tako kot je to sedaj urejeno. Ne strinja se tudi z določitvijo fiksne višine 
štipendije v višini 400 EUR, saj se gre nazaj v leto 2015. Takrat je bila minimalna plača 790 EUR, 
torej 50 % minimalne plače je 400 EUR. Študentom bi se dalo manj? Oni ne dobijo nobene 
bonitete. Po minimalni plači bi morali dobiti 600 EUR. Ali je to prava pot?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da pravilnik ni korak nazaj. Številke je gospod Sandi Bačar pomešal, 
saj nikoli ni bilo vezano na 40 ali 50 % minimalne plače. Višina je usklajena z inflacijo in dvigom 
minimalnih plač, zamejuje se jo, zaradi načrtovanja proračuna in po njegovem mnenju 
predstavlja konkretno podporo občine študentom za njihovo izobraževanje. V zvezi sodelovanja 
Mladinskega sveta, to sledi participaciji na področju mladine in njihove polne udeležbe v 
procesih javnega odločanja. Zato se vključujejo v različne skupine in odbore ter dajejo mnenja. 
Štipendije so namenjene mladim in ne podjetjem. Deficitarne štipendije se iščejo na strokovnih 
podlagah, ki jih pripravijo Ljudska univerza in Zavod za zaposlovanje. 
 
 



 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o pravilniku v 1. 
obravnavi. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  24 svetnikov.  ZA je glasovalo  21 svetnikov, 1 je glasoval 
PROTI.  Predsedujoči je ugotovil, da je pravilnik v 1. obravnavi      sprejet. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da ne bo druge obravnave, ker bodo podani amandmaji, zato 
zaključuje to točko. Svetnike je obvestil, da sta se Valentin Krtelj in Igor Česnik izločila iz 
obravnave 8. in 9. točke dnevnega reda, zaradi zaposlitve V KSD.  
 
Seja se je prekinila s 15 minutno pavzo, nadaljevala se je ob 17.45. 
 
K 8. točki dnevnega reda 
Letno poročilo Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. za leto 2022 
 
Sejo sta zapustila izločena svetnika. 
 
LUKA JEJČIČ je podal uvodno obrazložitev. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da so bile tudi na seji odbora poudarjene težave s ČN in napovedane 
spremembe v načinu obračunavanja storitev za industrijo. Tržne dejavnosti prinašajo pozitiven 
rezultat, ker je KSD podizvajalec več izvajalcem gradnje vodovoda in kanalizacije. Vprašanja so 
bila glede preobremenitve ČN, ker se v njo steka veliko mešane odpadne vode in izpustov iz 
industrije. Vprašanj glede zbiranja odpadkov in pogodbe s Snago direktor ni želel komentirati, 
ker je bila pogodba sklenjena že prej. Izpostavljene so bile tudi težave pri upravljanju stanovanj. 
Mnenje obeh odborov je, da se mora resno pristopiti k ureditvi razmer v centralni ČN. 
Ugotovljeno je bilo, da je dovolj zmogljiva za gospodinjstva, težave nastajajo zaradi industrije. 
Postavljeno je bilo tudi vprašanje v zvezi z dobavo vode VIK Nova Gorica. Odbor za finance in 
odbor za gospodarstvo sta se seznanila z letnim poročilom in nanj nimata pripomb.  
 
JANEZ TRATNIK je povedal, da v gradivu ni našel analize ČN, koliko se to blato prečisti? Bodo še 
naprej opravljali vse dejavnosti? Ena od dejavnosti je tudi upravljanje stavb, vendar pri tem niso 
bili konkurenčni. Upa, da bo reorganizacija uspešna in da bo naslednje leto rezultat pozitiven. 
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da se vse blato iz ostalih ČN obdela v ČN Ajdovščina. Vse blato se obdela 
v CERO (aerobna stabilizacija) in se ga porablja kot kompost 2. kategorije za prekrivko oziroma 
ga prevzame zunanji prevzemnik. Kar pa zadeva rezultate čiščenje, monitoringe redno 
opravljajo, ker morajo rezultate poročati državi. Letos jih v letno poročilo niso vključili, saj so 
prejeli pripombe revizijske komisije, da so poročila preobširna. Neustrezen monitoring je bil na 
centralni ČN Ajdovščina, kar so prijavili inšpektorici za okolje. Naložila jim je pripravo programa 
ukrepov, katerega so pripravili v dogovoru z občino, ki je lastnica infrastrukture. Potrebnih bo 
kar nekaj investicij: vpihovanje kisika v oksidacijske bazene, investicija v centrifugo za 
obdelovanje blata in rekonstrukcija ČN. 
 
JOŽKO PREMRN je vprašal glede stroškov dela za 110 zaposlenih. Zanima ga, koliko jih prejema 
minimalno plačo? Ali bi lahko bili kakšen razred višje? V računovodskem izkazu so drugi stroški 
dela narasli iz 384.000 EUR na 450.000 EUR? Kakšni stroški so bili tukaj zavedeni? 
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da imajo trenutno redno zaposlenih 105 delavcev, od katerih 9 delavcev 
prejema plačo pod minimalno, zato jim doplačujejo razliko. Ko se je 1. 1. 2023 višina minimalne 



plače zvišala, če ne bi opravili korekcije, bi prejemala tretjina zaposlenih plačo nižjo od 
minimalne. Zelo težko dobiš kader za pogrebnike in za pobiralce odpadkov, ostali kader 
(monterji, električisti) pa jim druga podjetja želijo prevzeti. Plače so dvignili, ker morajo kader 
zadržati. 
 
NADA PIRJEVEC je vprašala, koliko znaša najemnina za centrifugo? 
 
LUKA JEJČIČ je odgovoril, da je v najemu od junija, najemnina znaša 17.500 EUR brez davka 
mesečno. 
 
NADA PIRJEVEC je vprašala, kdaj je predviden nakup? 
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da je bil razpis zaključen pred dvema mesecema, pritožbeni rok je 
potekel v torek. En ponudnik je bil izključen, z drugim se bodo pogajali, ker so ponujene cene 
bistveno višje od ocenjene vrednosti. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je v poročilu navedeno, da so geometrom kupili novo opremo. 
Veliko je občinskih cest, kjer stanje v naravi ni usklajeno z dejanskim stanjem. Ali bi geometer 
lahko to uredil? V Lokavcu je kar nekaj takšnih cest, ki niso posnete in niso tam, kjer jih je Marija 
Terezija naredila.  
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da imajo enega zaposlenega, ki je tudi geoinformatik. Po naročilu občine 
se opravlja izmere in vnaša v kataster komunalno infrastrukturo, nekategorizirane ceste, 
jarke,...  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da uskladitev s katastrskim stanjem cest lahko dela sodelavec 
komunale. Z urejanjem se je začelo na območjih, kjer so ta odstopanja največja, to je na Gori. 
 
ADAM RASPOR je povedal, da so klasični pogrebi bolj izjema kot pravilo, vendar se uslužbenec 
trudi ljudi prepričati v žarni pogreb. To meni, da ni primerno in podani argumenti ne vzdržijo. 
Prosi, da to uredijo.  
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da so bile na odboru izpostavljene težave z urami pogrebov. Pripravili 
so navodilo, v skladu s katerim bo pogrebnik predlagal 16. uro v poletnem času ter 14. uro v 
zimskem času. Če stranka želi zgodnejši termin to ni problem, v skladu z odlokom pa je zadnji 
termin ob 17. oz. ob 15. uri. Glede vztrajanja pri žarnem pokopu, ni bil seznanjen, bo 
posredoval. Lahko svetujejo, ne morejo pa pri tem vztrajati. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da sprejmejo seznanitveni 
sklep:  

»Občinski svet Občine Ajdovščina se je seznanil z Letnim poročilom Komunalno stanovanjske 
družbe d.o.o. Ajdovščina za leto 2022.« 

 
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov.  ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep   sprejet. 

   
 
 



K 9. točki dnevnega reda 
Ceniki komunalnih storitev 
 
LUKA JEJČIČ  je podal uvodno obrazložitev za vse sklepe. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da so bili na odboru dolgi, zato ne bo komentiral vsega, kar je bilo 
na odborih rečeno, saj je bilo danes vse še enkrat pojasnjeno. Odbor za gospodarstvo in Odbor 
za finance sta sprejela pozitivno mnenje k vsem sklepom in predlagajo, da jih občinski svet 
sprejme. 
 
JOŽKO PREMRN je vprašal glede kalkulacije števčnine. Lani je bila narejena za obdobje 15 let, 
letos pa za obdobje 10 let? Lani je bil ta prispevek 2,30 EUR, letos pa je 3,16 EUR, kar je 37% 
zvišanje. Zakaj iz 15 na 10 let? 
 
LUKA JEJČIČ je odgovoril, da je bila kalkulacija spremenjena zato, ker je predvidena ena menjava 
in eno umirjanje in so vsi stroški zajeti v desetih letih. V kalkulaciji so upoštevane vse podražitve, 
tako materiala kot stroškov dela, zato so jo tudi zvišali. 
 
SANDI BAČAR je vprašal glede izračuna, ki so ga delali za podjetja in občane ločeno. Koliko 
gospodinjskih enot je priklopljenih? Če jih je manj, bi moral biti delež, ki bi ga morala plačevati 
podjetja, višji. 
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da glede na to, da je to biološka ČN, to ne drži, ker tudi premajhna 
obremenitev ni v redu. Zelo odvisno je od tega, kakšne so odpadne vode, katera onesnažila 
vsebujejo. Industrija znižuje ceno, ker krije del fiksnih stroškov. Obremenitve s strani občanov 
so nižje od kapacitete ČN, zato je vprašanje kako bi sploh delovala. Moral bi se posvetovati s 
kolegico, ki vodi to napravo, odgovor lahko poda naknadno. 
 
SANDI BAČAR je prosil za pisni odgovor. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da centralna ČN obdeluje tudi blato, ki se obdeluje delno že v 
manjših ČN v okolici. Pretežni del občanov je tako že vezan na centralno ČN.  
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da je na centralni ČN 27,9 % komunalnih odpadnih voda, 30,3 % 
industrijskih in 41,8 % meteornih in tujih vod. Imajo še cca. 30 % mešane kanalizacije – 
komunalna in meteorna voda. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bodo podali točne podatke v pisnem odgovoru. 
 
LUKA JEJČIČ je povedal, da so to točni podatki, ki so predstavljeni tudi v poročilu. 
 
 

- Sklep o cenah storitev oskrbe s pitno vodo 
 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah 
storitev oskrbe s pitno vodo. 
 
 H glasovanju se je prijavilo  22 svetnikov.  ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je Sklep o cenah storitev oskrbe s pitno vodo    sprejet. 



 
 

- Sklep o cenah storitev oskrbe s pitno vodo za posebne storitve 
  
 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o Sklepu o cenah storitev oskrbe s pitno vodo za 
posebne storitve. 
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 

 
 

- Sklep o cenah storitev odvajanja in čiščenja odpadnih voda 
 
 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah storitev odvajanja in čiščenja 
odpadnih voda. 
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 
 

- Sklep o cenah storitev odvajanja in čiščenja odpadnih voda za posebne storitve 
 

 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah storitev odvajanja in čiščenja 
odpadnih voda za posebne storitve. 
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep  sprejet. 

 
 

- Sklep o cenah zbiranja komunalnih odpadkov 
 

             Predsedujoči je predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah zbiranja komunalnih odpadkov.  
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep    sprejet. 
 
 

- Sklep o cenah odvoza odpadnih nagrobnih sveč 
 
 Predsedujoči je predlagal  glasovanje o Sklepu o cenah odvoza odpadnih nagrobnih sveč. 
 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
Redna delovna uspešnost direktorjev javnih zavodov 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno splošno obrazložitev za oba predlagana sklepa. 
 
VILKO BRUS je povedal, da so na Odboru za družbene zadeve sprejeli pozitivno mnenje za vse 
predlagane in obravnavane sklepe, zato predlaga občinskemu svetu, da sklepe sprejme.  
 



 
- Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina 

 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspe-
šnost ravnateljice Osnovne šole Danila Lokarja Ajdovščina, Irene Kodele Krašna, za leto 2022, 
ki jo je določil svet zavoda (doseganje meril: 100 %, masa plač: 5 %).« 
 
  H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo  24.   Predsedujoči je ugotovil, 
da  je predlagan sklep   sprejet.  
 
 
- Pilonova galerija Ajdovščina 

 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem sklepu:  
 
»Občinski svet določa oceno redne delovne uspešnosti za leto 2022 direktorici javnega zavoda 
Pilonova galerija Ajdovščina, Tini Ponebšek, v višini 30 %. 
 
Del plače za delovno uspešnost lahko letno znaša največ dve osnovni mesečni plači javnega 
uslužbenca, pri čemer se kot osnova upošteva višina osnovne plače javnega uslužbenca v 
mesecu decembru preteklega leta. Višina letne mase za izplačilo delovne uspešnosti 
direktorice, za obdobje od 1. 1. 2022 do 31. 12.2022 znaša 2 %.« 
 
  ZA je glasovalo  23.   Predsedujoči je ugotovil, da  je predlagan sklep   sprejet.  
 
 
K  11. točki dnevnega reda 
Sklep o izplačilu delnega povračila stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2022 
 
ZLATA ČIBEJ  je podala uvodno obrazložitev. 
  
LJUBOMIR VIDRIH je povedal, da je komisija podala pozitivno mnenje k predlaganemu sklepu in 
predlaga, da ga občinski svet sprejme. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o Sklepu o izplačilu 
delnega povračila stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2022. 
 

H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep   sprejet. 
 
  
K  12. točki dnevnega reda 
Sklep o ukinitvi videonadzorov na javnih površinah  
 
MOJCA R. PLANINC je podala uvodno obrazložitev. 
 



IGOR ČESNIK je povedal, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo občinskemu 
svetu, da sklep sprejme.  
 
VILKO BRUS je povedal, da bo glasoval proti. Vedno več je vandalizma, ki ga ta videonadzor vsaj 
za silo zaustavi. Nekaj dni nazaj so imeli takšen primer v Vrtovinu, storilce so izsledili, dokaza pa 
ni nobenega. Ne vidi druge rešitve, da bi se ohranilo območje varno. 
 
SANDI BAČAR je povedal, da cel svet postavlja videonadzor, oni pa ga ukinjajo. Ne vidi smisla. 
Morali bi podati predlog, kaj je potrebno narediti, da se to ohrani, in koliko bi to stalo. 
 
MOJCA R. PLANINC je povedala, da se videonadzorov ne ukinja, saj se nadzori tam ne izvajajo. 
Če potrebe obstajajo, je potrebno vzpostaviti in izpeljati postopke v skladu z veljavno 
zakonodajo. Za potrebe Lavričevega trga, že več kot eno leto zbirajo vse poškodbe na 
infrastrukturi in vse prekrške, ker je vse to potrebno podati v obrazložitvi.  
 
NADA PIRJEVEC je povedala, da je tudi ona to tako tudi razumela - ukinja se, ker ni skladno z 
zakonodajo. Mesta kot je Šturski park, kjer so bili problemi z iglami, bi morala biti zavarovana.  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da se strinja, da se predlagano ukine. Na Ribniku so kamere 
namestili upravljalci objektov na stanovanjske bloke. Ali veljajo za to drugi predpisi?  
 
MOJCA R. PLANINC je potrdila, da za javne organe veljajo povsem druga pravila. Za stavbe veljajo 
spet druga pravila kot za javne površine, na katere se ti sklepi nanašajo. Vezano na vprašanje 
Valentina Krtelja na pretekli seji - na enem ekološkem otoku je videonadzor že vzpostavljen, 
zdaj se uvaja še na nekaterih drugih. 
 
VALENTIN KRTELJ je povedal, da danes nekaj ukinjajo, zato naj se sprejme tudi zaveza, da se bo 
ponovno vzpostavilo, kjer bo to potrebno. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so postopki za vzpostavitev že v teku. Če kje opažajo kakšno 
takšno lokacijo, naj jo sporočijo občinski upravi. 
 
MOJCA R. PLANINC je povedala, da mora biti narejena ocena vplivov na varstvo osebnih 
podatkov in izkazano, da ne gre za prekomerni poseg. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  naslednjem 
sklepu: 
 
»1. Ukine se naslednje Sklepe o vzpostavitvi videonadzorov na javnih površinah: 
- Sklep št. 071-02/2007 z dne 5. 1. 2012; 
- Sklep št. 071-2/2007 z  27. 5. 2009 in 
- Sklep št. 071-02/2007 z dne 24. 5. 2007. 
2. Ta Sklep prične veljati s sprejemom na Občinskem svetu Občine Ajdovščina.« 
 
 H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov.  ZA je glasovalo  22 svetnikov, 1 je glasoval PROTI.  
Predsedujoči je ugotovil, da je sklep     sprejet. 
 
 
 



K 13. točki dnevnega reda 
Sklep o odvzemu statusa javno dobro 
 
BARBARA REGULJ je podala uvodno obrazložitev. 
 
IGOR ČESNIK je povedal, da so na odboru sprejeli pozitivno mnenje in predlagajo občinskemu 
svetu, da sklep sprejme.  
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  naslednjem sklepu: 
 
»1. Nepremičninam iz spodnjega seznama se odvzame status  javno dobro. 
 

 
 

H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo  23  svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep    sprejet. 
  
 
K 14. točki dnevnega reda 
Informacije 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da so točko Informacije in pobude razdelili na dve točki in ju tako 
uskladili s poslovnikom. Gradivu je dodano mnenje KPK, katero se razlikuje od mnenja občinske 
pravne službe. Uveden bo sistem, da se ob rednem sklicu OS najavi točke, ki se bodo 
obravnavale na naslednji seji. Izločitve bi nato svetniki lahko sporočili v zakonskem roku in bi 
bile obravnavane na isti seji. Na takšen način, bi se lahko izognili izrednim in korespondenčnim 
sejam zaradi izločitev. Današnjih izločitev sprejeti generalni sklep ne zajema, zato o bile podane 
posebej. Svetnike je opozoril, da kakšne točke lahko, ki bo naknadno uvrščena na dnevni red, 
tudi ne bo na predvidenem dnevnem redu.  
 
IGOR ČESNIK je vprašal, če drži: v treh dneh po prejemu vabila mora sporočiti ali se bo izločil. 
Če se sam ne želi izločiti, mora o tem odločiti OS. 
 
ZLATA ČIBEJ je pritrdila. 
 
TADEJ BEOČANIN je podal primer: na 8. seji se lahko izločite za 9. sejo. 
 
VALETIN KRTELJ je vprašal, če to velja tudi za odbore? 
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril glede omejitev za člane v odborih in svetnike. 

Zap. 
št.  

Šifra k. o. Naziv k. o. Št. parcele Javno dobro se 
odvzame 

parceli 

Št. zadeve 

1 2375 Podkraj  593/6 v celoti 478-
68/2023 

2 2391 Vipavski Križ 2778/16 v celoti 478-
76/2021 



 
VALETIN KRTELJ je vprašal, kaj narediti v primeru, kakor je bil danes? 
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da se mora izločiti na obeh. 
 
JOŽKO PREMRN je vprašal kako daleč je investicija v Stranah? 
 
TADEJ BEOČANIN je obrazložil, da se takšna vprašanja postavlja pri drugi točki dnevnega reda. 
So v fazi zaključevanja dostopa na parcelo in parcelacije. Sledijo časovnici, da bi bila poleti 
objavljena dražba zemljišč. 
 
 
K 15. točki dnevnega reda 
Razrešitev in pooblastilo JSS 
 
LJUBOMIR VIDRIH je podal predlog komisije za mandatna vprašanja. 

 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je včeraj direktor JSS podal odpoved in predlagal, da z delom 
zaključi 31. 5. 2023. V vmesnem času so se uspeli dogovoriti, da bo JSS do imenovanja novega 
direktorja vodila predsednica NS. V začetku poletja bodo stekli postopki  za imenovanje novega 
direktorja. Zakon o skladih v takšnih primerih predvideva, da funkcijo prevzame predsednik ali 
drugi član NS za obdobje, ki ne sme biti daljše od enega leta. Imenuje ga ustanovitelj, kar je OS. 
 
ANGEL VIDMAR je vprašal ali je »gospa direktor« pravi naziv? Imenuje se direktorja ali 
pooblaščenca? 
 
TADEJ BEOČANIN je pritrdil, da je poimenovanje pravilno in v skladu z zakonom. 
 
VILKO BRUS je povedal, da je presenečen, kako lahko nekdo tako hitro preneha opravljati delo 
oz. funkcijo. Podal je primer njegovega »kandidata za zeta«, ki je moral, zaradi odpovednega 
roka, delo opravljati še dva meseca po podani odpovedi. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je govoril z direktorjem in predsednico NS. Če bi vztrajali pri 
odpovednem roku, ne bi imela od tega nobene koristi ne občina in ne JSS. Direktor je podal 
odstop od pogodbe iz osebnih razlogov.  
 
ANGEL VIDMAR je vprašal če po odhodu direktorja ne bo nič »padlo iz omare«?  Ali je vse čisto 
in jasno?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je vsak direktor oz. vsaka odgovorna oseba, odgovorna za svoje 
delovanje v okviru inštitucije od dneva prevzema do zaključka mandata. Občina vsakega dejanja 
JSS ne spremlja, zato je bil ustanovljen, da aktivnosti vodi suvereno. Če se bo izkazalo, da je bilo 
v tem obdobju kaj narobe, bo direktor za to odgovarjal. 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je povedal, da bi malo za šalo repliciral gospodu Vilku Brusu. Če bi ta »kandidat 
za zeta« odstopil od hčerke, bi tudi vztrajal na odpovednem roku? 
 
SANDI BAČAR je povedal, da so bili na seji odbora prisiljeni to točko umakniti, ker direktor ni bil 
prisoten. Ali je NS podal direktorju razrešnico? Danes ne bo glasoval za, če ni te odločitve NS. 
 



TADEJ BEOČANIN je povedal, da NS tega ni obravnaval. Naloge ustanovitelja (na primer 
imenovanja), izvaja OS. 
 
SANDI BAČAR je povedal, da bi morali videti poročilo, da bi bili seznanjeni z vsemi zadevami, ki 
so bile izvedene. Takrat se bo lahko tudi OS strinjal z odstopom. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je bilo poročilo obravnavano in potrjeno na seji NS ter bo 
uvrščeno na naslednjo sejo odbora in OS.  
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, če je direktor izkoristil ves dopust ali se mu ga bo izplačalo? 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je to vprašanje v domeni predsednika NS, da bo te zadeve 
uredil. Predsednik NS je v funkciji predsednika NS do 31. 5. 2023, s 1. 6. 2023 pa prevzema 
funkcijo direktorja. 
 
SANDI BAČAR je vprašal kdo mu bo plačal neizkoriščen dopust? Če mu ga bo plačala občina, 
potem je to zadeva, ki je v domeni OS. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da direktor ni v delovnem razmerju z občino, ampak z JSS, kateri 
mu bo ta morebitni preostanek dopusta tudi poravnal. Še en popravek, ker je bila podana 
napačna informacija. NS se je danes sestal in obravnaval direktorjevo odstopno izjavo in podal 
predlog OS. 
 
IGOR ČESNIK je vprašal, kdo sklene pogodbo z novo direktorico? 
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da je to novi predsednik NS, kateri bo najverjetneje dosedanji 
namestnik predsednice. Sama s sabo je ne bo sklenila. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
»Občinski svet Občine Ajdovščina s funkcije direktorja Javnega stanovanjskega sklada Občina 
Ajdovščina predčasno razreši Tomaža Pliberška z 31. 5. 2023, na podlagi njegove odstopne 
izjave. 
Ta sklep stopi v veljavo takoj.«  
 

H glasovanju se je prijavilo 19 svetnikov. ZA je glasovalo 17 svetnikov, 1 PROTI. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep   sprejet. 

 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 

sklepu: 
 

»Občinski svet Občine Ajdovščina za opravljanje funkcije direktorice Javnega stanovanjskega 
sklada Občine Ajdovščina pooblašča Marijo Trošt, predsednico nadzornega sveta Javnega 
stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina, za čas od 1. 6. 2023 do imenovanja novega direktorja, 
vendar najdlje do 31. 12. 2023. 
Ta sklep stopi v veljavo takoj.«  

 



ZA je glasovalo 18 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep    sprejet. 
 
 
TADEJ BEOČANIN se je vsem zahvalil za sodelovanje. Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči 
predlagal, da sejo zaključijo.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.23. 
 
  ZAPISNIČARKA:                                                   PREDSEDUJOČI: 
  Mateja KOKORAVEC, l. r.   Tadej BEOČANIN, l. r. 



 

 
 
 
 
 
Številka: 011-1/2022 
Datum: 19.6.2023 
 
 

Poročilo o izvajanju sklepov 6. redne seje z dne 25. 5. 2023 
 

1. Letna poročila javnih zavodov, katerih ustanovitelj je Občina Ajdovščina, in soglasja k  
razporeditvi presežkov  

Občinski svet se je seznanil s poročili javnih zavodov ter sprejel Sklepe o soglasju k razporeditvi 
presežkov, in sicer za naslednje javne zavode: 
- Zdravstveni dom Ajdovščina, 
- Pilonova galerija Ajdovščina, 
- Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina. 
 

2. Odlok o subvencioniranju cepljenj 
Občinski svet je sprejel Odlok o subvencioniranju cepljenj po skrajšanem postopku. Odlok je bil 
objavljen v Uradnem listu RS, št. 61/2023. 
 

3. Odlok o subvencioniranju socialno varstvene storitve socialnega servisa 
Občinski svet je sprejel Odlok o subvencioniranju socialno varstvene storitve socialnega servisa 
po skrajšanem postopku. Odlok je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 61/2023. 
 

4. Pravilnik o postopku in kriterijih za vpis otrok v vrtec 
Občinski svet je sprejel Pravilnik o postopku in kriterijih za vpis otrok v vrtec v prvi obravnavi.  
 

5. Pravilnik o štipendiranju ter nagradah za izjemne dosežke in uspehe dijakov in študentov 
Občinski svet je sprejel Pravilnik o štipendiranju ter nagradah za izjemne dosežke in uspehe 
dijakov in študentov v prvi obravnavi.  
 

6. Letno poročilo Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. za leto 2022 
Občinski svet se je seznanil in sprejel sklep o seznanitvi z Letnim poročilom Komunalno 
stanovanjske družbe d.o.o. za leto 2022. 
 
  



7. Ceniki komunalnih storitev 
Občinski svet je sklepe o cenah komunalnih storitev: 
- Sklep o cenah storitve oskrbe s pitno vodo,  
- Sklep o cenah oskrbe s pitno vodo za posebne potrebe,  
- Sklep o cenah storitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda,  
- Sklep o cenah storitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda za posebne storitve,  
- Sklep o cenah zbiranja komunalnih odpadkov,  
- Sklep o cenah odvoza odpadnih nagrobnih sveč. 
 

8. Redna delovna uspešnost direktorjev javnih zavodov 
Občinski svet je sprejel dva sklepa: 
- Sklep o soglasju k višini dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici Osnovna šola Danila 
Lokarja Ajdovščina za leto 2022. 
- Sklep, s katerim je določil oceno redne delovne uspešnosti za leto 2022 direktorici javnega 
zavoda Pilonova galerija Ajdovščina. 

 
9. Sklep o izplačilu delnega povračila stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v letu 2022 

Občinski svet je sprejel Sklep o izplačilu delnega povračila stroškov volilne kampanje za lokalne 
volitve v letu 2022. 
 

10. Sklep o ukinitvi videonadzorov na javnih površinah 
Občinski svet je Sklep o ukinitvi videonadzorov na javnih površinah. 
 

11. Sklep o odvzemu statusa javno dobro 
Občinski svet je sprejel sklep, da se odvzame status javno dobro naslednjim nepremičninam: 
 - K.o. 2375 Podkraj, št. Parcele 593/6, v celoti in 
- K.o. 2391 Vipavski Križ, št. Parcele 2778/16, v celoti. 
 

12. Razrešitev direktorja Javnega stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina in pooblastilo za 
opravljanje funkcije direktorja 

Občinski svet je sprejel dva sklepa: 
-  Občinski svet Občine Ajdovščina s funkcije direktorja Javnega stanovanjskega sklada Občina 
Ajdovščina predčasno razreši Tomaža Pliberška, ki je podal odstopno izjavo in mu z 31. 5. 2023 
preneha mandat. 
- Občinski svet Občine Ajdovščina za opravljanje funkcije direktorice Javnega stanovanjskega 
sklada Občine Ajdovščina pooblašča Marijo Trošt, predsednico nadzornega sveta Javnega 
stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina, za čas od 1. 6. 2023 do imenovanja novega direktorja, 
vendar najdlje do 31. 12. 2023. 
 
 

                                                                                       Direktorica občinske uprave, l.r. 
                                                                                       Mojca Remškar Planinc 
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